
PROTOKÓŁ  NR 23.2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 2 grudnia 2015 r.   
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak               -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska             -   Zastepca Przewodniczacego  
3. Włodzimierz Malinowski    -   Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka                  -   Członek Komisji  
5. Katarzyna Sadurska             -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu  uczestniczyli: 
 
1. Jerzy Więch  -  Sołtys ze Stasinowa 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie się z korespondencją; 
3. Sprawy różne; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1.  Protokół  Nr 22.2015 z 23 listopada 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2.  Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Mieszkańcy ulicy Tłuszczańskiej w Chrzęsnem zwracają się z prośbą do 

Komisji o zaprojektowanie i wybudowanie sieci wodociągowej na działce 
388 do domów, które znajdują się w odległości 200 mb od głównej sieci  

     wodociągu wzdłuż ulicy Tłuszczańskiej. Koszt wybudowania tego odcinka  
     sieci przekracza możliwości finansowe tych mieszkańców, ponieważ musi  
     być tam użyta rura o średnicy o 90 i zakończona hydrantem w celu  
     okresowego płukania. Mieszkańcy proszą o pilne załatwienie sprawy ze      
     względu na zdrowie dzieci.  
     Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Komisja opiniuje pozytywnie, jeżeli radny z tego okręgu zabezpieczy na ten cel 
odpowiednie środki.  
 



 2 

2. Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło nr 4 zwraca się do 
Radnych z gorącą prośbą o wsparcie finansowe na zorganizowanie 
najuboższym i chorym członkom Koła paczek, w związku ze zbiżającymi się 
Świętami Bożego Narodzenia. Pismo stanowi ząłacznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
 

Komisja rozważy możliwość wsparcia finasowego. 
 
3. Mieszkanka ulicy Aksamitnej z Postolisk w nawiązaniu do otrzymanego z 

Urzędu pisma z dnia 17 czerwca 2014 roku prosi o podanie informacji 
odnośnie podłączenia wodociągu na tej ulicy, prosząc jednocześnie o ujęcie 
w projekcie budżetu na 2016 rok budowy na tej ulicy sieci wodociągowej.  
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Komisja zapoznała się i uważa, że tą sprawą powinien zająć się radny z tego 
okręgu.  
 
Ad3.  Przybyły na dzisiejsze posiedzenie komisji Sołtys ze Stasinowa Jerzy 
Więch przedstawił Komisji sytuację związaną z drogą wyjazdową ze wsi 
Stasinów.  
Powiedział, że droga powstała w latach siedemdziesiątych z dwóch działek, a 
Pan Gołoś twierdzi, że tylko z jednej działki i chce tylko z jednej strony 
przeznaczyć te grunty 4 m pod drogę. Sołtys poinformował, że 19 listopada br. 
był u Burmistrza wraz z córkami tych właścicieli, którzy oddali po 2 metry 
gruntu z obydwu stron pod drogę szerokości 4 metry i one to potwierdziły. Pan 
Burmistrz miał to sprawdzić w geodezji w Wołominie.    
 
Przewodniczący Komisji odpowiedział, że rozmawiał z Panem  Piotrem 
Gołosiem na ten temat i  z informacji oraz  materiałów jakie posiada wynika, że 
przebieg tej drogi nie jest właściwy i jedynym rozwiązaniem żeby  nie utracić 
środków z funduszu sołeckiego, może być zakup jeszcze w tym roku kruszywa, 
złożenie go w wyznaczonym  miejscu, a w  przyszłym roku  wznowienie  granic  
tej drogi.  
Odbyła się dyskusja i ustalono, że Sołtys wskaże miejsce, w którym może być 
złożone kruszywo betonowe, a w przyszłym roku będzie dalsza realizacja.   
 
Radny Robet Pacuszka przekazał informację otrzymana w dniu wczorajszym, że 
20 listopada 2015 r. został złożony pozew do sądu w sprawie ustalenia 
własności gruntu pod ulicę Przejazdową  na Borkach.   
 
Komisja ustaliła plan pracy zaplanowanej w grudniu br.  kontroli  w Zakładzie 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu.  
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  Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 14 grudnia 
2015 roku  godzina 8.30.   
 
 
Na tym protokół zakończono.     
                                                                    
 
                                                                    Przewodniczący Komisji 
 
                                                                        Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                              
Dokument utworzyła: Bożena Brzozowska 
Dnia 3 grudnia 2015 roku. 
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